
   

 

 
 

 

 
 
Møteinnkalling  
 

Til:  Medlemmene av Studentrådet NV  
 

Fra:  FTV-ene på NV 
 

Gjelder:  SR-NV møte 
 

Møtetid:   Møtested:  329 Hovedbygget  
kl. 16.15 - 18:30  

Dato:   
01.11.2023   

 

 

Faste saker  
- Godkjenning av SR-NV referat fra 11.10.2023  
- Godkjenning av innkalling  
- (Ekspress-) Runde rundt bordet  

-  Forbered gjerne 3 ord som beskriver aktiviteten siden sist 
 

 
 

Orienteringssaker [Start 16:25] 
• Status - valg  
• Oversikt over PTV-er og orienteringsmøte 

 
 
  

Diskusjonssaker  
- 19/23 Revisjon av studieprogramportefølje på NV (Håkon)  
[Start 16:30. 80min: 20min per forslag + 20min om prosess] 
Hensikt: Komme med innspill til høringssvar 
 
I lys av forventet økonomisk nedgang for utdanningssektoren, har NV-fakultet besluttet å revidere 
studieprogramporteføljen.  
 
Det er blitt satt ned tre ulike arbeidsgrupper som har fått i mandat å utrede følgende endringer:  

• Sammenslåing av de tre bachelorprogrammene i Fysikk (BFY), Kjemi (BKJ), og Biologi 
(BBI). 

• Sammenslåing av ingeniørprogrammene i Kjemi (FTHINGKJ), og Materialteknologi 
(FTHINGMAT). 



  
  
  

  

  

• Sammenslåing av siv.ing. programmene i Industriell kjemi og bioteknologi (MTKJ), og 
Materialteknologi (MTMT). 

 
Studentrådet NV har blitt bedt om å komme med et høringssvar til høringen med frist 17.november. 
Høringsnotat skal være vedlagt innkalling. 
 
I tillegg til å kommentere på de tre sammenslåingene, er det et ønske fra FTV-ene at Studentrådet 
kommer med innspill på hvordan de mener prosessen rundt revidering av studieprogramportefølje har 
vært.  
 
 
- 20/23 Vanskelighetsgrad på kontinuasjonseksamener (Guro) [Start 17:55, 15 min] 
Hensikt: Komme med innspill til hvorvidt flere studenter har opplevd liknende tilfeller 
 
 
Ordinær- og kontinuasjonseksamen skal vurdere den samme kompetansen, dermed er det også 
naturlig at vanskelighetsgraden på disse to eksamenene er tilnærmet lik. Dette står derimot ikke 
prinsippfast noen steder.  
 
Flere studenter ved NV-fakultetet har opplevd at kontinuasjonseksamenen har vært særdeles 
vanskeligere enn den ordinære eksamenen, og noen studenter har også opplevd at foreleser har “truet” 
med å gjøre “konten” vanskeligere. Hendelser slik som sistnevnte har vært begrunnet i at det ikke 
finnes føringer som skulle hindre emneansvarlig i å gjøre dette.  
 
Det er et ønske blant FTV-ene om at NV utarbeider en retningslinje for samtlige emner på fakultetet, 
hvor det spesifiseres at det skal etterstrebes å ha lik vanskelighetsgrad på ordinær- og 
kontinuasjonseksamen. 
 
 
 
Eventuelt  
 
Møteevaluering 
 

 
 
 
Hvis noen har saker til eventuelt kan dette meldes inn til FTV-ene eller Ida, eller det kan tas opp 
under møtet. 
 
Gi beskjed til Ida dersom du ikke kan møte og send med eventuelle innspill. 
 
 
 
Med vennlig hilsen 
  
FTV-ene: 

 
Guro H. Skillingstad, Alexander Järvi, Theodoros Xenakis, Håkon Ulvik. 


